
 
Zápis č. 17 

z jednání výboru SVJ Angelovova 3166-71    
ze dne: 20. října 2008 
Přítomni: Ing. J. Novotný, M. Štefl, J. Holčák,  Mgr. M. Kladívková,  

Omluven: M. Ryska 
 
1. Zhodnocení shromáždění SVJ – 14.10.2008 

• shromáždění proběhlo úspěšně, děkujeme všem, kteří se na přípravě a 
průběhu podíleli 

• pro příště nutno zvážit větší využití institutu plných mocí, mohlo by se stát, že 
bychom nebyli usnášeníschopní 

 
2. Distribuce zápisů  

• zápis byl podepsán, ověřen a bude distribuován všem vlastníkům, současně 
bude umístěn na náš web 

• správci byly předány všechny potřebné materiály (plán oprav, podklad pro 
stanovení záloh) 

 
3. Pročištění kanalizace 

• z nabídek byla vybrána firma ZETA, realizace 11/2008 
 
4. Sbírka listin 

• předání účetní závěrky za rok 2007 do Sbírky listin (Obchodní rejstřík) zajistí  
M. Kladívková 

 
5. STA  

• výbor pověřil J. Holčáka zajištěním úprav pro digitalizaci a vypracováním 
harmonogramu vč. doporučení uživatelům (který SetTopBox, příp. TV přijímač 
je nejlépe koupit) 

 
6. Oprava zadních vchodů 

• byli osloveni dva dodavatelé: p. Willinger a firma GREVIS, obě nabídky budou 
posouzeny a proveden výběr 

 
7. Webové stránky SVJ 

• narážíme již na omezenou kapacitu, rozhodnuto o jejím navýšení za roční 
úplatu cca 700 Kč 

 
8.  Cashpooling 

• bude podepsána smlouva s ČSOB, která umožní lepší zhodnocení zůstatku 
finančních prostředků na našem běžném účtu, principem je virtuální sdružení 
všech účtů pod hlavního klienta, kterým je SBD Pokrok (peníze zůstávají na 
našem účtu, dosáhneme ale na vyšší úrokovou sazbu) 

 
Příští jednání výboru se uskuteční v pondělí 24.11.2008 v 19:30 h. 
 
 
Zapsala :                                                               Předseda výboru : 
Mgr. Marie Kladívková                                          Ing. Jaroslav Novotný 


